

Date: September 4th , 2024

التاريخ: 4 سبتمبر 2024

Circular No:13/ AY 2024-25

Subject: Bus transportation -The service of buses 63 -72

Dear Parents and Guardians,

I am pleased to announce that during a recent meeting at the school, Fast Transportation confirmed the provision of bus services for student pick-up and drop-off for buses 63-72 on **Monday, September 9, 2024**.

The Fast Transportation drivers designated for the buses will dedicate themselves to familiarizing themselves with the pick-up and drop-off locations this weekend. They will also contact you to communicate the precise timings.

I express my gratitude for the confidence and trust extended by all the parents associated with our school. Their commitment and selflessness in arranging transportation for their children while awaiting Fast Transportation's bus services is genuinely praiseworthy.

Our school transportation program currently accommodates 1,420 enrolled students using a fleet of 72 buses. Additionally, 2,261 students are registered at the school.

We assure you that the bus service is designed to meet your satisfaction and that we have implemented comprehensive safety measures for all students.

We kindly request the support of all parents in ensuring that students arrive punctually at 7: 30 a.m. We also request that you adhere to the scheduled opening and closure of the school gates at 7:50 a.m. Students must be present in our assemblies at 7:45 a.m. to sing the National Anthem and recite the Quran.

While we empathize with the disruptions caused by the unforeseen delays in our bus service, we wish to notify you that effective next Monday, we will rigorously adhere to the stipulated school hours and gate closure timings in compliance with ADEK and Health and Safety guidelines.

We sincerely appreciate your participation in this initiative. Our goal is to maintain a safe and efficient environment for both students and staff, including providing secure bus transportation service for all registered students.

Your cooperation and engagement with our school and administration are greatly valued.

Yours sincerely,
Dr. Antoinette Brown
Principal Director



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،
الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

يسعدني أن أعلن لكم أن شركة فاست أكدت خدمة النقل بالحافلات من 63 إلى 72 سنتطلق اعتباراً من يوم الاثنين، 9 سبتمبر 2024.

سيستفرو السائقون المخصصون للحافلات من شركة فاست للتعرف على مواقع الركوب والتزول هذا الأسبوع. كما سيتواصلون معكم لإبلاغكم بالمواعيد.

أعبر عن امتناني للثقة والاحترام الذي أبداه جميع أولياء الأمور المرتبطين بمدرستنا. إن التزامهم وتفانيهم في تنظيم وسائل النقل لأبنائهم أثناء انتظارهم لخدمات حافلات فاست يستحق التقدير حقاً.

حيث إن 1,420 طالباً مسجلين في خدمة النقل المدرسي في 72 حافلة. بالإضافة وصل عدد الطلبة الاجمالي 2,261 طالباً.

نؤكد لكم أن خدمة الحافلات مصممة لتلبية رضاكم وأنها قد قمنا بتنفيذ تدابير السلامة الشاملة لجميع الطلاب.

نطلب من جميع أولياء الأمور دعمنا في ضمان وصول الطلاب في الوقت المحدد الساعة 7:30 صباحاً. كما نطلب منكم الالتزام بالمواعيد ففتح وإغلاق أبواب المدرسة الساعة 7:50 صباحاً. يجب أن يكون الطلاب حاضرين في الطابور الصباحي على الساعة 7:45 صباحاً.

بينما نتفهم الانزعاج الذي تسببت به التأخيرات غير المتوقعة في خدمات الحافلات لدينا، نود إبلاغكم أنه اعتباراً من يوم الاثنين القادم، سنلتزم بصرامة بالمواعيد المدرسة وأوقات إغلاق الأبواب بما يتماشى مع إرشادات دائرة التعليم، والمعرفة وإرشادات الصحة والسلامة.

نقدر مشاركتكم في هذه المبادرة. هدفنا هو الحفاظ على بيئة آمنة وفعالة لكل من الطلاب والموظفين، بما في ذلك توفير خدمة نقل آمنة لجميع الطلاب المسجلين.

تعاونكم ومشاركتكم مع مدرستنا وإدارتنا محل تقدير كبير.